
08. nov. 2023 – Lokalrådsmøde 

Tilstede: Jesperfn(referent), CarloM, HenrikØ og TineBJ 

Fraværende: MetteJ, Leif Thomsen 

Ordstyrer: Henrik Ø 

 

To do’s efter mødet 

• Kan vi´optage medlemmer løbende eller skal det være på Generalforsamlingen? Der 
står intet om det i referat fra Generalforsamlingen (Tine nævnte at vi havde haft det 
oppe? 

• Jesperfn undersøger om Martin B vil indtræde i Lokalrådet igen?  
• Jesperfn kontakter Martin Rieva om vi skal slå hjemmesider sammen? 
• Jesperfn Opdatere Lokalrådets cvr til nye formand; og skrive til JulieFisher på 

Rådhuset at der er kommet ny formand - 
• Jesperfn opdatere lokalrådsmailen så den afspejler det nye råd  
• Jesperfn skriver til kommunen efter referat/resume fra HDS mødet den 02. november  
• TineBJ tager fat i Lise og får kontrol over den facebook gruppe, som vi evt. kan gøre 

til Lokalrådets, og anvender den til at dele vores beskeder fra - til de andre Facebook 
grupper i lokalområdet 

• Henrik arrangerer trafikmøde med JørgenK i på Rådhuset - skrive efter input på 
Facebook-gruppen 

• Carlo tager fat i Steen i Nejede om hjertestartere 
• Jesper og Carlo mødes og laver udkast til Landsbyvision, skriv evt. til MartinB og få 

ham med  
 

• Møder i Lokalrådet i 2024 – onsdag hver anden måned: 
o 10. Januar 
o 13. marts 
o 08. maj 
o 12. juni - Husk at indkalde til Generelformsamling i Lokalnyt/HillerødPosten 
o 21. august 
o 11. september 
o Oktober Generalforsamling 

 

Dagsorden 

1. Konstituering 
2. Tilretning af website og fællesmail 
3. HDS - møde med kommune og skolebestyrelse 
4. Hastighedsplan i Tulstrup 
5. Landsbyvision 
6. Opfølgning evt. emner fra GF 
7. Evt. nyt fra stier, mobilmast, fibernet, grusgrav og solcelleparker 
8. Evt 
9. Overføres til næste dagsorden 



Referat 

1. Konstituering 

Jesperfn tager posten som formand 

CarloM tager posten som Kasserer og næstformand 

Leif Thomsen er sekretær 

Bestyrelsesmedlemmer: TineBJ, Henrik Østergaard, Leif Thomsen, 

På GF fik vi ændrede vedtægter til at vi kan tage medlemmer ind løbende 

  

2. Hjemmesiden: 

 Webmaster Jesperfn 

• Opdatere Alsønderup lokalrådsmailen så den afspejler de nye 
medlemmer 

• Feed fra Facebook og ind på hjemmesiden. 
• Få lokalrådets Gruppe på Facebook, som vi kan dele fra og ud til de 

andre facebookgrupper hvor der er mange medlemmer 

o   TineB undersøger om vi kan få fingre i Lises FB gruppe 

• Vi overvejer at få websiden på dagsorden, så vi sammen kan beslutte 
hvad der skal figurerer på den hjemmeside 

o   Jesperfn kontakter Martin Rieva om vi skal slå hjemmesiden 

sammen med Borgerforeningens. 

  

3. HDS – møde med kommune og skolebestyrelserne 

Jesper, Tine og Carlo deltog på mødet og fortæller om deltagerne på mødet 

• Vi gjorde klart at det var vigtigt med et borgermøde 
• Eleverne skal spejle sig i at de har en skolegang. Ikke at eleverne skal 

spejle sig i andre elever. 
• Vi mangler at skrive efter et mødereferat 
• Hvad er prognoserne for børnetal de kommende 5 år? 
• Hvad bliver datoen for borgermødet 
• Vi opfordrede til at skolen/børnehaverne tager aktiv del i at kontakte nye 

forældre inden deadline for skoleindskrivning d. 30. nov. 
• Brug skolen skal inviteres til at komme med input til lokaleindretning. 

Ligesom HDS bør komme med input til lokale indretning. Lærerne og 



pædagogerne inviteres til at komme med input til lokal indretning. Målet 
er at få kommunen til at lave en inddragende proces med relevante 
aktørere. 

• CarloM opfordrede til at at der kom fuld ledelses- tilstedeværelse på 
Alsønderup skole 

  

4. Hastighed i Tulstrup 

Jørgen Knopp vil gerne mødes omkring trafikplanen til Tulstrup. HenrikØ, Leif og Carlo er 
oplagte til at tage mødet med Jørgen 

• Arrangerer en dato hvor ”gruppen” mødes med Jørgen 
• Henrik laver et Facebook opsalg og efterlyser input til trafik ændringer. 

  

5. Landsbyvision 

Arbejdsgruppen er Jespefn og CarloM – vi laver et oplæg og forsøger at få Martin B med på 
at skrive. 

  

6. Opfølgning evt. emner fra Generalforsamling 

Der var nogle ideer til hvad vi skulle tage på vores dagsorden fra borgerne der deltog på GF 

• Steen (fra Nejede) ville gerne have flere hjertestartere i området – hvor 
mangler der hjertestartere? Der mangler en i Nejede – Der skal søges i 
trykfonden. 

•  Carlo kontkater Steen og sætte gang i processen – Lokalrådet støtter 
gerne op 

• Legepladser i området 
• Grusgraven 
• Udendørs Fitness legeplads – Tine forslår mellem Tennisbanerne og 

skydebanerne 

Kan vi fra Lokalrådets side aktivere arbejdsgrupper i lokalområdet, som kan arbejde på 
udviklingen? 

 

7. Evt. nyt vedrørende stiprojekter, mobilmast, fibernet, 
grusgrav, solcelleparker 

Stier: 

• Jesperfn: beretter om dialogen der er med Egerødgård 



• Der skal meldes åbningstider ud på Facebook om Åbningstiderne. Husk 
at ruten fra Alsønderup til Nejede Vesterskov er ’døgn åbent’. 
Åbnignstiden er 11-16 på Mangholm delen 

  

  

8. Evt. 

• Jesperfn spørger om pligter og forventninger til formandskabet? 

o   Julie Fischer-Nielsen jufi@hillerod.dk – skal have mail om at 

Jesperfn overtager formandsposten i Lokalrådet 

o   Lokalrådets CVR skal opdateres på virk.dk. Der skal logges ind 

med MitID og så kan Jesperfn bare gøre det. 

 

 

• TineB siger at det på GF (i oktober 2023) blev besluttet at bestyrelsen 
kan få nye medlemmer ind løbende på Lokalrådsmøder. Tjek op på 
dette 

• Google drev som samarbejdsværktøj - vi kigger på det på næste 
Lokalrådsmøde i januar 

• Jesperfn undersøge om MartinB vil tage en tørn mere i Lokalrådet  
• Hvad gør vi med politiske sager i Lokalrådet fremover? Eller nræmere 

de sager som er kan fylde ekstremt meget?? 
• TineBJ beretter at HFO på Alsønderup i ferieperioder skal rykke ind på 

Ålholmskolen. Men at det er udskudt til 2024, da det endnu ikke har 
været på skolebestyrelsesmøde med den nye ledelse - herunder de to 
repræsentanter fra Alsønderup skole.  

-            

  

9. Overføres til næste dagsorden 

• Hvordan og hvorfor skal vi aktivere borgere i arbejdsgrupper? 
o Hvilke arbejdsgrupper ser vi på kort/lang sigt 

• Jesperfn: Hjemmesidens indhold på dagsorden til næste 
Lokalrådsmøde? 

• Jesper laver et lille oplæg om google drev og vi kan kigge på at have 
det som samarbejds-værktøj og dokument-lager. Alle opfordres til at 
oprette en gmail og medbringe på næste møde, så får vi det til at virke 
for alle.  

• Generalforsamlings-indkaldelse skal i Lokalnyt i juni nummeret 



• Skole HDS – har vi fået referat – hvad gør vi? Er der borgermøde under 
opsejling. 

 


